

Public Notice

GroHERE at Edmonton International Airport – Public Comments Invited

May 11, 2022 –Edmonton Regional Airports Authority must decide whether the proposed GroHERE Harvest Ltd, located at the Edmonton International Airport is likely to cause significant adverse environmental effects.

To help inform this decision, Edmonton Regional Airports Authority is inviting comments from the public on the project and its potential effects on the environment. All comments received will be considered public [and may be posted online]. For more information, individuals should consult the Privacy Notice on the Registry website.

Written comments must be submitted **by June 10, 2022** to:

Gordon Fritz

Address 3040 – 7 Street S.W. Calgary, AB T2T 2X5

Telephone 403-396-3539

Email address Gord@grohere.com

The Proposed Project

GroHERE Harvest Ltd will be growing seasonal produce year-round using controlled environment agriculture (CEA) techniques. The intended produce will be sold with the benefit of having locally grown year-round, fresh produce being available to the local market. The facility will be located at the Edmonton International Airport on approximately 3.5 acres of land. The building is planned to be approximately 35 feet in height and cover 65,000 square feet. 45,000 square feet will be used for food production with the remaining being used for general warehousing and office space. There is planned to be 1.5 acres of paved parking. The entire footprint for the project is located on previously disturbed lands. Water consumption at the facility will be approximately 45,000 cubic meters per year. There will be no significant waste or noise generated by the facility. When the facility is completed, it is expected to employ 30-35 personnel on a full time basis operating 7-days per week.

During the course of construction there will be added traffic, large trucks and equipment generating construction related noise. Noise generated is not predicted to create impacts as the project site is surrounded by commercial development at the airport. The construction period is not anticipated to last longer than 5 months after which there should be little impact to the land or surrounding area.

Avis public

GroHERE à l'Aéroport international d'Edmonton – Invitation aux commentaires publics

11 mai 2022 – Edmonton Regional Airports Authority doit décider si le projet GroHERE Harvest Ltd, à l'Aéroport international d'Edmonton (AIE), est susceptible d'entraîner des effets environnementaux négatifs importants.

Afin d'éclairer cette décision, Edmonton Regional Airports Authority invite le grand public à formuler des commentaires sur le projet et ses effets potentiels sur l'environnement. Tous les commentaires reçus seront considérés comme publics [et pourront être affichés en ligne]. Pour obtenir de plus amples renseignements, les personnes doivent consulter l'avis de confidentialité sur le site Web du Registre.

Les commentaires écrits doivent être soumis à l'adresse plus bas, **d'ici le 10 juin 2022**:

Gordon Fritz

Adresse : 3040, 7^e Rue S.-O. Calgary (Alberta) T2T 2X5

Téléphone : 403-396-3539

Courriel : Gord@grohere.com

Le projet proposé

GroHERE Harvest Ltd fera pousser des fruits et des légumes saisonniers tout au long de l'année en utilisant des techniques d'agriculture en environnement contrôlé (AEC). Les fruits et légumes seront vendus avec l'avantage d'offrir des produits frais cultivés localement toute l'année et en vente sur le marché local. L'installation sera située à l'Aéroport international d'Edmonton sur un terrain d'environ 3,5 acres. Le bâtiment devrait avoir une hauteur d'environ 35 pieds et couvrir 65 000 pieds carrés, dont 45 000 pieds carrés seront utilisés pour la production alimentaire, le reste étant destiné à l'entreposage général et aux bureaux. On prévoit un stationnement pavé de 1,5 acre. La totalité de l'empreinte du projet se trouve sur des terrains déjà perturbés. La consommation d'eau de l'installation sera d'environ 45 000 mètres cubes par an. L'installation ne produira pas de déchets ou de bruits importants. Lorsque l'installation sera terminée, elle devrait employer de 30 à 35 personnes à temps plein, 7 jours sur 7.

Au cours de la construction, il y aura une circulation accrue et de gros camions et de l'équipement généreront du bruit de construction. On ne prévoit pas que le bruit généré ait d'impact, car le site du projet est entouré par le développement commercial de l'aéroport. La période de construction ne devrait pas durer plus de 5 mois, après quoi il devrait y avoir peu d'impact sur le terrain ou la zone environnante.